

Le tout suivant le plan de l'amélioration déposé dans le bureau de l'inspecteur de la Cité.

Toutes les dimensions ci-dessus sont en pieds et décimales anglais.

ETHIER,  
ARCHAMBAULT,  
LAVALLEE,  
DAMPHOUSSE,  
JARRY &  
BUTLER,

Procureurs de la Cité de Montréal.

Hôtel de Ville,  
Montréal, 18 mai 1911.

The whole in accordance with a plan of the improvement deposited in the City Surveyor's Office.

All the above dimensions are in English feet and decimals.

ETHIER,  
ARCHAMBAULT,  
LAVALLEE,  
DAMPHOUSSE,  
JARRY &  
BUTLER,

Attorneys for the City of Montreal.

City Hall,  
Montreal, 18th May 1911.



## Cite de Montreal

### CONSTRUCTION DU BAIN DU QUARTIER STE-ANNE.

DES SOUMISSIONS CACHETEES, adressées aux Commissaires et déposées à leur bureau, à l'Hôtel de Ville, seront reçues jusqu'à midi, jeudi, le 8ième jour de juin 1911, pour la construction du bain du quartier Ste-Anne, qui doit être érigé sur la place dite "Place du Marché à foins" avec front sur la rue Duke.

Les plans et devis pourront être examinés et les formules de soumission avec tous les renseignements voulus pourront être obtenus au bureau de M. A. Piché, Architecte, No. 52 Square Victoria, Montréal. Toutes soumissions qui n'auront pas été faites sur les susdites formules et qui n'auront pas été mises dans les enveloppes imprimées, qui seront fournies à cette fin, seront écartées.

La plus basse, ni aucune autre des soumissions ne sera nécessairement acceptée.

Les soumissions seront décachetées par le Bureau des Commissaires, en présence des intéressés, à leur assemblée régulière, dans leur salle de délibérations, à midi, jeudi, le 8ième jour de juin 1911.

Par ordre du Bureau des Commissaires,

L. N. SENECAI,  
Secrétaire.

Bureau des Commissaires,  
Hôtel de Ville,  
Montréal, 26 mai 1911.



## City of Montreal

### CONSTRUCTION OF A BATH IN ST. ANN'S WARD.

SEALED TENDERS addressed to the Board of Commissioners and deposited in their office, in the City Hall, will be received up to 12 o'clock, noon, on Thursday the 8th day of June 1911, for the construction of a bath in St. Ann's Ward, which is to be erected on the place known as "Hay Market" with front on Duke street.

Plans and Specifications may be seen and Forms of Tender together with all required information may be obtained from Mr. A. Piché, Architect, No. 52 Victoria Square, Montreal, and no tender will be entertained unless submitted on the said form and enclosed in the envelope supplied for the purpose.

The lowest or any tender will not necessarily be accepted.

The tenders will be opened by the Board of Commissioners in the presence of the interested parties at their regular meeting in their Board Room at 12 o'clock, noon, on Thursday, the 8th day of June 1911.

By order of the Board of Commissioners,

L. N. SENECAI,  
Secretary.

Commissioners Office,  
City Hall,  
Montreal, May 26th 1911.



## CITE DE MONTREAL

### Soumissions pour fourniture de pavés artificiels et dalles pour trottoirs et passerelles.

DES SOUMISSIONS CACHETEES, adressées aux Commissaires et déposées à leur bureau à l'Hôtel de Ville, seront reçues jusqu'à midi, lundi, le 12ème jour de juin 1911, pour la fourniture et la livraison de PAVES ARTIFICIELS ET DE DALLES POUR TROTTOIRS ET PASSERELLES.

Le cahier des charges et les formules de soumission ainsi que tous les renseignements voulus pourront être obtenus du bureau de l'inspecteur de la Cité et toutes soumissions qui n'auront pas été faites sur les sus-dites formules, et qui n'auront pas été mises dans les enveloppes imprimées qui seront fournies à cette fin, seront écartées.

La plus basse ni aucune des soumissions ne sera nécessairement acceptée.

Les soumissions seront décachetées par le Bureau des Commissaires en présence des intéressés à leur assemblée régulière dans leur salle de délibérations, à midi, le lundi, 12ème jour de juin 1911.

Par ordre du Bureau des Commissaires,

L. N. SENECAI,  
Secrétaire.

Bureau des Commissaires,  
Hôtel de Ville,  
Montréal, 1er juin 1911.



## CITY OF MONTREAL

### Tenders for paving blocks and sidewalk and crossing flags.

SEALED TENDERS addressed to the Board of Commissioners and deposited in their office in the City Hall, will be received up to 12 o'clock, noon, on Monday the 12th day of June 1911, for the supply and delivery of Artificial Paving Blocks and Sidewalk and Crossing Flags.

Specifications and Forms of Tender together with all required information, may be obtained at the City Surveyor's Office, City Hall, and no tender will be entertained unless made on the above forms and enclosed in the envelope supplied for that purpose.

The lowest or any tender will not necessarily be accepted.

The tenders will be opened by the Board of Commissioners in the presence of the interested parties, at their regular meeting in their Board Room at 12 o'clock, noon, on Monday the 12th day of June 1911.

By order of the Board of Commissioners,

L. N. SENECAI,  
Secretary.

Board of Commissioners Office,  
City Hall,  
Montreal, June 1st, 1911.